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Datum: 22-12-2020 
 
Wij - bewoners van Reijerscop - hebben grote zorgen . 
In het concept afwegingskader van de Gemeente Woerden staat dat onze mooie maar kwetsbare 
veenweidepolder Reijerscop is aangemerkt als potentieel zoekgebied voor industriële windturbines 
van 250 meter hoog en zonnepanelen. 
Grondeigenaren zijn persoonlijk benaderd door de firma Pure Energie. Uit navraag en TV programma 
blijkt: een niet zo`n fraai bekend staande projectontwikkelaar. Dit is helaas, al heel snel, ook onze 
ervaring. 
Zie ook de 1 vandaag uitzending van 08-12-2020 
Zie ook de link : 
https://groene-rekenkamer.nl/3917/beleggingsfirma-raedthuys-aast-op-uw-centjes-wind-bijzaak-winst-niet/ 

 
Er zijn jaren geleden veel nare ervaringen geweest met De Wolff (projectontwikkelaar, nu onderdeel 
van Eneco) die al in 2015 grondposities heeft verkregen. Allereerst in Reijerscop Harmelen en in een 
later stadium ook in Reijerscop de Meern. Het wantrouwen in projectontwikkelaars zit door hun 
handelen inmiddels diep geworteld in onze buurt. 
 
Woerden Energie coöperatie (WE) bestaat nog geen jaar, is onervaren en heeft relatief een klein 
aantal leden. Woerden Energie coöperatie schuift slechts 1 projectontwikkelaar naar voren, te weten 
Pure Energie. Deze partij gedraagt zich alsof ze zijn uitverkoren. 
 
Wat er momenteel gebeurt, is dat Pure Energie het proces volledig in regie heeft genomen. 
Participatie komt - tot nu toe - niet voor in het proces . 
Waar er in een participatieproces – ons inziens en dat is ook onze wens als Reijerscoppers - sprake 
zou mogen zijn van alle bewoners vanaf het begin betrekken in het proces, heeft Pure Energie alleen 
gesprekken gevoerd met grondbezitters die genoeg grond hebben om windmolens te kunnen 
plaatsen in Reijerscop Harmelen.  
In het tweede door Pure Energie georganiseerde gesprek zijn daarom ook meerdere grondeigenaren 
afgehaakt. Wij willen namelijk samen tot verduurzamen komen. 
 
Het proces verloopt absoluut niet democratisch en in samenwerking, maar sturend en bepalend. Wij 
vinden dit uiterst onzorgvuldig van de gemeente Woerden, die dit lijkt te laten gebeuren. Onze vraag 
is dan ook: heeft de gemeente Woerden weet van dit optreden en wat vindt de gemeente Woerden 
daarvan? 
 
In het laatst georganiseerde gesprek van Pure Energie werd er met duidelijke en klare taal 
aangegeven dat de industriële windturbines er gewoon gaan komen. Als bewoners het er niet mee 
eens zijn, kunnen zij naar de Raad van State. Maar daar hebben ze toch weinig kans van slagen: Pure 
Energie zou het bij de Raad van State winnen en de industriële turbines gaan er dus gewoon komen 
(aldus Pure Energie). 
En waar maken we ons eigenlijk druk om: de waardevermindering van onze woningen / bedrijven 
was al meegenomen in de business case. 
 
Pure Energie geeft duidelijk aan eerst grondposities te willen voordat er gesprekken gaan 
plaatsvinden met alle omwonenden. En dat is voor ons not done en onwenselijk omdat een partij die 
grondposities heeft, een bepaalde machtpositie heeft en dit past niet in het kader van participatie 
(zie gedragscode acceptatie en participatie windenergie op land ). Bovenstaande heeft niets meer 
van doen met een participatieproces. 
De gemeente Woerden zou – ons inziens - deze dwingende omgang met zijn bewoners dan ook in 
geen enkel geval mogen toestaan. 

https://groene-rekenkamer.nl/3917/beleggingsfirma-raedthuys-aast-op-uw-centjes-wind-bijzaak-winst-niet/


 
Uit onvrede met de huidige machtssituatie die deze ontwikkelaar zich aanmeet, zijn wij als buurt een 
eigen initiatief gestart en hebben wij een buurtenquête gehouden om van iedereen te vernemen 
waar de verduurzamingswens ligt. Uit deze enquête blijkt dat er in onze buurt geen draagvlak is voor 
industriële windturbines. 90 % is voor zon op daken. 
 
Wij zullen met een eigen initiatief op het gebied van zon komen en dat hebben wij Pure Energie ook 
laten weten. De druk leek toen groter te worden, en hun handelswijze doorkruiste ons initiatief toen 
volledig.  
 
Wij verzoeken aan de gemeente Woerden om ons initiatief te beschermen en te faciliteren dat Pure 
Energie zich terugtrekt als projectontwikkelaar uit Reijerscop Harmelen. 
 
Wij als bewoners van Reijerscop willen allemaal meedenken met een project waar gezondheid een 
prioriteit is . 
 
Denk aan gezondheidsschade door slagschaduw, laagfrequent en hoogfrequent geluid.  
Het Europese Hof heeft dan ook niet voor niets gesteld dat er pas vergund kan / mag worden als de 
persoonlijke gezondheid van de mens beschermd of verbeterd wordt. Hier zullen we de Gemeente 
Woerden dus op blijven wijzen en aan houden. Indien er willens en wetens besluiten worden 
genomen die onze gezondheid schaden, door het bestuursorgaan, dan zal dit ook consequenties 
hebben voor het bestuursorgaan. 
 
Daarnaast dienen wij op te merken dat de normen die gesteld zijn aan geluid en slagschaduw 
dateren van 2011 op basis van windmolens van 65 meter hoog. 
 
Gemeente Woerden, wij begrijpen het belang van samen verduurzamen. Laat ons met elkaar, als 
buurt, kijken naar de mogelijkheden van verduurzamen. 
Blijf weg met deze torenhoge industriële molens. We hebben al veel overlast van de A12. 
 
Wij werken nauw samen met Reijerscop De Meern/ Utrecht en worden vanaf dit moment 
geadviseerd door jurist [naam] en advocaat [naam]. 
 
Namens vele bezorgde bewoners in Harmelen (en De Meern), 
 
Mevrouw [naam] 
Mevrouw [naam] 
 
 


